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Het laatste appartement van het
complex is inmiddels verkocht en dus is
de groep met eigenaren in het complex
compleet. De beheerder van de
Vereniging van Eigenaren (VvE Metea)
is inmiddels bezig op de achtergrond
om een nieuwe VvE op te starten.
Binnenkort ontvangen jullie een
uitnodiging voor de
oprichtingsvergadering.

Goed nieuws!

Verloop bouw
De appartementen van de bovenste etage
beginnen echt vorm te krijgen. De elektra is op de
gewenste plekken aangelegd, de riolering ligt, de
ventilatieschachten zijn geplaatst en de
binnenwanden zijn geïsoleerd en dicht gemaakt.
De tegelzetter heeft ook de badkamers en
toiletten al betegeld van de bovenste 4
appartementen. Op de foto hiernaast is de
badkamer betegeld met de standaard tegels van
Briljant Sanitair.

Nu de derde etage bijna af is, zijn we inmiddels
ook begonnen met de elektra, luchtschachten en
rioolaansluitingen van de tweede etage. Dit
verloopt voorspoedig en wanneer de mannen
hiermee klaar zijn, zullen de timmerlieden ervoor
zorgen dat ook hier de binnenwanden netjes
geïsoleerd  en dichtgemaakt worden. De tegels
van deze etage zijn inmiddels ook geleverd, en de
tegelzetter start volgende week met het betegelen
van de badkamers en de toiletten.

Na deze etage starten we met de eerste etage, en
dit betekend dat de eigenaren van deze 4
appartementen binnenkort de concepttekening
met elektra en rioolaansluitingen zullen
ontvangen. 
De werkvoorbereider maakt deze tekeningen en
zal hiermee starten wanneer alle
concepttekeningen van etage 2 geaccordeerd zijn
door de eigenaren.



De badkamermaterialen voor de bovenste
verdieping zijn inmiddels aangekomen. Dit lijkt
misschien snel, maar het heeft een praktische
reden. Wanneer andere werkzaamheden tijdelijk
stilliggen (bijvoorbeeld omdat de elektricien 

     bezig is met een wand), kunnen de 
     bouwvakkers alvast beginnen met de 
     montage van de badkamers. Op deze 
     manier wordt de bouwtijd optimaal benut 
     en zit niemand stil tijdens het bouwproces.

Op dit moment is de aannemer aanwezig op 
      de bouw, de installateur, de elektricien, de
      tegelzetter en drie timmerlieden. Een volle 
      kantine dus!

Wisten jullie dat 2 van de hierboven personen
      de hele dag boerenrock luisteren
     (en meezingen), en een ander hardstyle. 
      Jullie kunnen jullie wel voorstellen wat dit 
      voor feestje is op de bouw.

Over twee weken wordt de lift al geleverd 
      en geïnstalleerd!

Woensdag 20 maart
kregen we hooggeëerd bezoek.
Namelijk van de burgemeester van
Tiel, Frank van der Meijden en
raadslid Wim van Baal.

Frank van der Meijden heeft 15
februari dit jaar het stokje
overgenomen van Hans Beenakker.

Frank van der Meijden is 59 jaar,
getrouwd en heeft twee kinderen.
Hiervoor was hij burgemeester van
de Brabantse gemeente Laarbeek.

Samen met zijn vrouw heeft hij
inmiddels een woning gevonden in
Tiel. 

De afgelopen en komende tijd wil
onze nieuwe burgemeester graag
kennismaken met Tiel en nodigt
daarom de raadsleden individueel
uit om gedurende een paar uurtjes
Tiel te laten ontdekken.
Vandaag was Wim van Baal aan
de beurt. Wim heeft voor de
binnenstad en de ondernemers
gekozen als uitstapje.

Bezoek burgemeester
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